
FREDERIKSHAVN ROKLUB

Bestyrelsesmøde afholdt onsdag den 14. august 2024 kl. 19.

Deltagere:

Andrea Welzel, Flemming Hansen, Peter Emil Pedersen, John Kristensen og Carsten Højmark (S).

Afbud:

Birgit Søndergård, Ricki Sørensen, Aase Jørgensen (S)

Dagsorden:

1. Siden sidst:

Vi har afholdt et fint arrangement sammen med Frederikshavn kirke. Her deltog en del børn i

alderen mellem 8 og 14 år. Kirkens sommerskole havde i år temaet vikinger på programmet.

Derfor var roklubben blevet spurgt om vi ville give børnene en oplevelse i en robåd og på den

måde ”lege” lidt vikinger.

Opbakningen fra roklubbens medlemmer var stor og børnene fik en rigtig god oplevelse på

vandet. Dagen sluttede med sodavand, pølser og brød til alle. Inden børnene tog helt hjem,

ventede der dem en dejlig is hos Palmestrandens ishus. Pølser og is sponsoreret af anonyme

givere. Tak.

Vi har haft en del gæsteroere på besøg i år. Bl.a. fra: Flere fra Hellerup, flere fra Horsens og

Hadsund. Fra Viborg og Aalborg dameroklub var der også arrangeret besøg som dog blev aflyst

p.g.a. dårligt vejr.

Jens og John har været på besøg i Nibe roklub, som havde inviteret ro-netværket til en lille

formiddagstur på Limfjorden. Der deltog 35 roere fra forskellige klubber. Fint arrangement som

Jacob fra Nibe ønskede udbredt til andre klubber i netværket.

2. Salg af sommerhus.

Som orienteret om tidligere kom der ingen bud på klubbens sommerhus i.f.b. med budrunden.

Herefter fortsætter salget på alm. vis.

Vi har meddelt ejendomsmægleren, at klubben er fleksibel på prisen.

Bestyrelsen besluttede, at stoppe med udlejningen af sommerhuset fra den 14.9.24 og til den

1.11 hvor udlejningen automatisk ophører.

Der har været en del udfordringer med fremvisning af sommerhuset når det er udlejet.

Fremvisning kan i udlejningsperioden kun fremvises i det forholdsvis korte tidsrum på

skiftedage.

Vi håber på et snarligt salg af sommerhuset.

3. Mover/Spil til ophaling af både:

Mover (som vi kender fra manøvrering af campingvogne) er den bedste løsning.

Den kører på strøm og kan let og ubesværet trække båd og bådvogn op ad slisken.

Den sælges i Kolding og koster ca. 50.000 kr.



FREDERIKSHAVN ROKLUB
Peter Emil har haft kontakt til sælger, som er indforstået med at vi har den på prøve i en uges

tid for afprøvning.

Der arbejdes videre med denne løsning.

4: Indsamling af affald på Græsholmene og Kølpen.

Vi har af Naturstyrelsen i år fået tilladelse til én dag at samle affald på henholdsvis

Græsholmen og Kølpen.

Indsamlingen bliver i år onsdag den 11. september med afgang fra klubben kl. 9.

I tilfælde af dårligt vejr forsøger vi onsdag den 18. september samme tid.

Håber vejret er med os en af dagene.

Der udsendes tilmeldingsliste senere.

I år deltager Henrik Meldgård. Han er skolelærer og bor i Frederikshavn.

Henrik er det man kan kalde en ø-entusiast og har vel snart besøgt alle øer i Danmark. Han

mangler de fredede øer omkring Hirsholmen, som han utroligt gerne vil betræde.

Henrik læste om vores indsamling forrige år i lokalavisen og tog kontakt til klubben.

Planen med Henriks deltagelse er, at han sammen med Peter Emils svoger fragter affald fra

øerne til fastlandet. På denne måde er det en win win situation for os alle.

Henrik har for vores velvilje lovet at holde et lille foredrag om de danske øer.

5. Foredrag i klubben.

Sæt kryds i kalenderen onsdag den 13. november kl. 19, hvor vi får besøg af Kim Larsen,

politiassistent og har i mange år arbejdet ved teknisk afdeling i politiet, med opklaring af de

spektakulære kriminal-sager vi hører om i pressen. Kim er lige gået på pension og har nu tid til

at give nogle foredrag om sit virke gennem mange år og mange spændende og ”uhyggelige”

sager.

Tag meget gerne påhæng, din nabo eller en god ven med til dette spændende foredrag.

Tilmeldingsliste med yderligere info udsendes senere.

6. Kaproning ”Møllen Rundt”.

Sæt kryds i kalenderen mandag den 2. september kl. 17.

I tilfælde af for megen vind flyttes det til tirsdag eller onsdag eller torsdag. Mon ikke det kan

gennemføres en af dagene.

Der serveres pølser og brød efter racet.

Nærmere om dette informeres senere.

7: Økonomi.

Kassereren oplyser, at økonomien er stabil.

8: Evt.

Martec: Peter Emil oplyste, at eleverne på Martec var mødt på skolen efter ferie.

Der er i hovedtræk aftalt, at de elever der var og er interesseret i roning kan komme i ugerne

35-36 og 37, hvor der vil foregå en intensiv oplæring. Når tiden kommer vil vi få uddannet dem

som styrmænd. Vi må yde en indsats her, for ikke at ”tabe” dem.
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Jubilæum: Rønnerhavnsforeningen afholder 50 års jubilæum lørdag den 24. august, hvor

Andrea og Lena deltager – med en vingave fra roklubben.

Info-tavle: Foranlediget af klubbens summemøde afholdt tidligere, er der indkøbt en info tavle

til opsætning på forpladsen.

Vi har spurgt kajakklubben om de er interesseret i, at tavlen opsættes på græsarealet ud mod

stien langs kajen, mellem roklubben og kajakklubben.

Kajakklubben har meddelt, at de ikke var interesseret i dette.

Vi besluttede derfor, at opsætte infotavlen på det syd-østlige hjørne på forpladsen.

Ro-kort: Flemming og Peter Emil præsenterede en digital løsning med et forholdsvis ny

udviklet ro-kort: ”MemberLink.dk” som bruges i rigtig mange klubber.

Bestyrelsen undersøger muligheden for evt. at indføre dette system i vores klub.

Nærmere følger.

Arbejdsdag i klubben.

Til foråret 2025 indkaldes til en -fælles arbejdsdag- i klubben, hvor vi i sammen vil forskønne

klubbens ydre. Der bliver kun tale om småopgaver, som vi i fællesskab let kan løse og

overkomme.

I hører nærmere om dette tiltag næste år.

Redningsveste: Flemming ansøger Tryg Fonden om et antal nye ro-veste.

(Tolo modellen – til dem som kender disse)

Disse veste er rigtig behagelige at have på og giver en bedre bevægelsesfrihed ved ro-taget.

Så vi håber vi får bevilliget nogle af disse ro-veste.

ref. John


